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Abstract (en)
A bucket tappet with a hydraulic valve lash adjuster has an inner support (3) which guides the adjusting element (2) and forms an oil feed channel
(10) leading to the oil reservoir space (8) of the hydraulic valve lash adjuster. The oil feed channel is connected to a diametrically opposite transfer
hole (12) in the tappet skirt (6) via a circumferential annular channel (11). This ensures that the oil reservoir space can not run dry even in extreme
tilted positions of the bucket tappet. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Tassenstößel mit einem HVA-Element weist einen das Ausgleichselement (2) führenden Innenträger (3) auf, der einen Ölzufuhrkanal
(10) zum Ölvorratsraum (8) des HVA-Elementes bildet. Über einen umlaufenden Ringkanal (11) ist der Ölzufuhrkanal mit einer ihm diametral
gegenüberliegenden Übertrittsbohrung (12) im Stößelhemd (6) verbunden. Hierdurch ist sichergestellt, daß auch bei extremen Schräglagen des
Tassenstößels der Ölvorratsraum nicht leerlaufen kann. <IMAGE>
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